

## Referat

Skoleutvalget ved Skedsmo videregående skole

Møtested: Konferanserom 1

Dato: 13.04.2023

Tid: 11.45 – 1

Referent: Kjersti Laurie Simonsen

### Medlemmer som møtte:

| Navn                     | Funksjon | Representerer           |
|--------------------------|----------|-------------------------|
| Isak A. Gald-Bergskaug   |          | elevrepresentant        |
| Amalie Jensen            |          | elevrepresentant        |
| Kevin J. Mortvedt        |          | elevrepresentant        |
| Selma Skoglund           |          | elevrepresentant (vara) |
| Olav Kyrre Hemli Rimstad |          | ansattrepresentant      |
| Wenche Rudshaug          |          | rektor                  |
| Kjersti Laurie Simonsen  |          | ledelsesrepresentant    |

**Ikke til stede:** Nezik A. Ismail (elevrepresentant)

### Saksliste:

| Sak nr.: | Tittel:                         | U. off. |
|----------|---------------------------------|---------|
| 02/23    | Elevundersøkelsen               |         |
| 04/23    | Vurderingspraksis i fag         |         |
| 05/23    | Aktivitetstimen                 |         |
| 06/23    | Fotballturnering skoler, en dag |         |
| 08/23    | Fagdag                          |         |
|          | Eventuelt                       |         |

### Skoleutvalgets behandling av sakene:

sak 02/23 Elevundersøkelsen

*Hva kom fram i diskusjonen:*

Vi ser at skolen generell har hatt en positiv utvikling. Det imidlertid viktig å se på skolens tall for mobbing som utpeker seg på studiespesialiserende. Det viser seg at forekomsten stammer fra Vg1 og Vg2 ST. Vi diskuterte hva dette kunne komme av. Elevrepresentantene mente det kunne ha

sammenheng med russetiden som gjør at man tidlig grupperer seg. Det betyr igjen at det er elever som blir utestengt fra fellesskapet. Vi diskuterte hva som kunne gjøres for å bedre dette. Det er viktig at skolen samarbeider med elevrådet ved skolestart slik at vi kan finne tiltak sammen for å unngå dette. Et av tiltakene kunne f.eks. være å ha forskjellige klubber som elevene ønsket å drive. Videre ble det stilt spørsmål rundt resultatet utdanning- og yrkesveiledning. Elevrepresentantene opplever at de får den veiledningen de trenger og stilte seg uforstående til resultatet. ]

*Hva ble bestemt:*

[Å arbeide videre sammen rundt problematikken integrering/mobbing. ]

### Sak 04/23 Vurderingspraksis i fag

*Hva kom fram i diskusjonen:*

[Elevrepresentantene mente det var stor variasjon i hvordan lærere gjennomførte dette. Noen har lite variasjon som gir elevene mulighet til å vise kompetanse på varierende måter, mens andre lærere brukte mange måter å vurdere på. I tillegg opplever elevrepresentantene at det var dårlig samkjøring mellom lærere i forhold til prøver som avholdes. Noen uker var det mange prøver. Ansatterepresentanten fortalte om viktigheten av at tillitsvalgte i klassene tar dette opp med lærer, kontaktlærer, eventuelt avdelingsleder. ]

*Hva ble bestemt:*

[Dette er et tema vi skal ha en kontinuerlig prosess rundt og blir et punkt på sakslista. ]

### Sak 05/23 Aktivitetstimen

*Hva kom fram i diskusjonen:*

[For en del elever, spesielt på ST oppleves denne timen som en forlengelse av skoledagen. Hvis vi ikke hadde hatt denne ville denne «hulltimen» ha kommet et annet sted i timeplanen da lærere underviser både på ST og YF. Vi ønsker å utvikle denne timen til å treffe enda flere elever og vil derfor fra skolestart inspirere elevene til å komme med forslag på aktiviteter de ønsker å ha, og også ta ansvaret for disse aktivitetene. Dette er viktig for å bygge et felleskap blant elevene. Dette skoleåret ble preget av streiken ved skolestart. ]

*Hva ble bestemt:*

[Sammen utvikle denne timen fra skolestart. ]

### sak 06/23 Fotballturnering skoler, en dag

*Hva kom fram i diskusjonen:*

[Det ble informert fra elevrådsleder at denne turneringen er bestemt. Det er elever fra Lørenskog, Mailand og Rælingen bl.a. som skal være med. Det er vinnerlagene på den enkelte skole som skal ha turnering på en dag. Når det gjelder publikum virker som det er forskjellig praksis på skolene. Elevrådsleder skal undersøke hva de andre skolene har gjort i forhold til publikum. Det er også viktig at en av miljøveilederne er med fra vår skole. ]

*Hva ble bestemt:*

[Elevrådsleder undersøker hvilken praksis de andre skolene har i forhold til publikum. Elevrådsleder snakker med miljøveilederne om hvem som blir med av dem. Turneringen skal være 4. mai]

## Sak 08/23 Fagdag

*Hva kom fram i diskusjonen*

Rektor informerte om at det ikke blir fagdag neste skoleår. Elevrepresentantene fortalte at det avhengig av fag brukes mye til prøver noe som ikke var intensjonen med fag. Skolen vil bruke neste skoleår på å utvikle fagdag i en eller annen form.

*Hva ble bestemt:*

## Eventuelt

- Elevrepresentant informerte om at det luktet vaping på jentetoiletet i Vg1 ST gangen, 2.etg. Vi tenker å skille Vg1 ST klassene neste skoleår som et av tiltakene for å prøve å unngå grupperinger i gang og toalett.]